
             
       

De wethouder zegt toe de mogelijkheden te onderzoeken om, naast de bestaande klachtenprocedure, 
een regionale registrate van klachten op te pakken. 


